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PROTOKÓŁ NR IV/2015                                                       

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 21 stycznia  2015 roku 

 

IV Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy  -  Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności. 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Sekretarz Gminy- Maria Wilk 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przywitała radnych i przybyłych gości 

oraz stwierdziła, iż Rada Gminy posiada qworum i jest władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Zgodnie z paragrafem 62 pkt.3 „ Do przeliczenia 

głosów Przewodniczący obrad może wyznaczyć radnych” -  wyznaczam pana Łukasza Orfina. To  

usprawni przebieg sesji. Czy Pan się zgadza? 

Radny Łukasz Orfin : Tak, zgadzam się. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przedstawiła porządek obrad. 

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad?  Nie ma uwag. 

Kto jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad? 

Za – jednogłośnie w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady Gminy. 

Nieobecny Radny Dariusz Matuszewski  

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i wygląda on następująco: 

 
1. Otwarcie IV Sesji Rady Gminy.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Gminy.  

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/393/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik.  
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/395/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

odpadów oraz wysokości cen za te usługi.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/397/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. /Henry Kruse/  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat./ Beperfect/  

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Królikowice.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Nowiny.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie apelu o konieczności budowy drogi ekspresowej S8 na odcinku 

Wrocław – Kłodzko – Boboszów.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Ładnej, w południowo – zachodniej części wsi Księginice.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Parkowej w północno-wschodniej części wsi Kobierzyce.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kruczej w środkowej części wsi Solna.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Słonecznej w południowo-wschodniej części wsi 

Jaszowice.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr III/21/14 z dnia 19 

grudnia 2014r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru przy ul. Spacerowej w północno-wschodniej części wsi Księginice.  

20. Interpelacje radnych.  

21. Zapytania radnych i sołtysów.  

22. Wnioski i sprawy różne.  

23. Komunikaty Przewodniczącej.  

24. Zakończenie obrad.  

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi do 

protokołu? 

Uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Kto  z państwa radnych jest za przyjęciem 

protokołu z III Sesji Rady Gminy? 



 

3 

 

Za – 13 osób z 15 członków ustawowego składu Rady Gminy , jedna osoba nieobecna 

1 osoba nie głosowała /radna  Apolonia Kasprzyk - Czepielinda/ 

Protokół został przyjęty. 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które wpłynęły do 

Biura Rady w okresie międzysesyjnym./ załącznik nr 1/ 

Następnie odczytała pismo Janusza Gargały Sołtysa miejscowości Tyniec Mały skierowane do 

Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce / załącznik nr 2/ 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska odniosła się do ww. pisma  Janusza Gargały: 

Bardzo cenię sobie każdą uwagę ponieważ wyznaję zasadę , że nikt nie ma monopolu na 

wiedzę. Nie będę analizowała doświadczenia  Pana Janusza Gargały jako samorządowca. Nie 

będę też mówiła o swoich odczuciach. Odniosę się do sprawy merytorycznie: 

1. Uchwała została podjęta 25.05.2006 r. 

2.Początkowo monitoring był przeprowadzony rok- rocznie.  W związku z tym , że 

monitoring nie wykazywał  przekroczeń dopuszczalnych zanieczyszczeń oraz szkodliwego 

oddziaływania na środowisko, Rada Gminy w 06/2009 podjęła uchwałę o przeprowadzaniu 

monitoringu raz na trzy lata.  

3.Następne monitoringi również nie wykazywały oddziaływania na środowisko, stąd uchwała 

uchylająca na sesji 19.12.2014. 

4.W tej sprawie nie było postępowania administracyjnego, nie było potrzeby przeprowadzania 

konsultacji społecznych - o czym mowa w piśmie pana Janusza Gargały 

5. Gmina ponosiła koszty monitoringów / około 50 tys./  ponoszenie ich w dalszych okresach 

– niezasadne. Poza tym większe zanieczyszczenia mogą płynąć z gruntów rolnych, które 

znajdują się  w okolicy Tyńca Małego  tj./ poprzez wysiewane nawozy, opryski/ oraz z 

obwodnicy Tyńca Małego, dlatego też GDDKiA zmuszona była do stworzenia pasa 

ochronnego  zieleni/ podczas budowy obwodnicy Tyńca Małego/, aby wyciszyć ruch 

samochodowy oraz aby pyły nie osiadały na wysokiej   klasy gruntach znajdujących się w 

tym obrębie . 

7. Gdyby takie zanieczyszczenia były w tym obrębie zapewne nie powstałaby tam szkoła.  

8. Analizując te wszystkie  zdarzenia uważam za zasadne uchylenie tej uchwały, zresztą 

takiego samego zdania było 13 radnych wyrażając to podczas głosowania na sesji nr. III z  

dnia 19.12.2014 r. 

Następne odniesienie do pisma w oparciu o Statut Gminy Kobierzyce i Statut Sołectwa 

Tyniec Mały, oraz Regulamin Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i 

Zagospodarowania Przestrzennego Rady Gminy Kobierzyce. 

 9.Paragraf  12 ust. 1 statutu gminy - / odniesienie do statutu/ tak to się odbywa poprzez   

wysłane zawiadomienie wraz z porządkiem obrad i jest to też zgodne z paragrafem 61 statutu 

sołectwa ust. 2 - czyni to zgodnie z konkretnym punktem  porządku obrad. 

10. paragraf 39 ust.5 statutu; powinien poprosić o udzielenie głosu, wyrażanie takiej potrzeby 

poprzez gesty jest niezrozumiałe. Poza tym przewodniczący organu wykonawczego może 

wyrazić swoją opinię o projekcie uchwały poprzez osobę radnego / nie wnikam dlaczego tego 

nie uczynił/ oraz na komisji zajmującej się tym projektem uchwały/.  
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11. paragraf 56 ust.2 i 3  statutu gminy oraz paragraf 16 regulaminu komisji ust.3 pkt.6– 

uchwała 16/III/14  o uchyleniu zanim  została podjęta spełniała takie wymogi.  Już na koniec 

przez 8 lat tj. od momentu uchwalenia uchwały do chwili jej uchylenia nigdy  Pan Janusz  

Gargała nie wykazał woli  zapoznania się z  raportami  z przeprowadzonych  monitoringów.  

Radna  Apolonia Kasprzyk Czepielinda: Niedobrze się stało, że nie udzieliła pani głosu 

sołtysowi. Być może pani nie widziała, że podnosił rękę. Statuty statutami, ale my się znamy, 

jesteśmy tylko ludźmi, nic by się nie stało gdyby pani mu tego głosu udzieliła. Nie dobrze, że 

zaczyna pani kadencję konfliktem z sołtysem. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Tam są laboratoria a nie fabryki. Nam też zależy na 

środowisku. Bez tej uchwały też możemy robić badania. Umówimy państwa na  wizytę w LG Display 

– zobaczycie państwo sami, to są nowoczesne technologie. 

Ad.5. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przeczytał sprawozdanie z bieżącej działalności.  

/ załącznik nr 3/ 

Ad.6. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały: Projekt ten dotyczy zmiany stawek dla 

niezamieszkałych. Na komisjach były szeroko omówione te uchwały. Ujednolicamy –jest jedna 

stawka za każdy kubeł /czarny, żółty/. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny  Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Radny  Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma  pytań, uwag - zamykam dyskusję na projektem uchwały. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu podjęła uchwałę  

 

nr IV/30/15 w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/393/13 Rady Gminy Kobierzyce  z 

dnia 22 marca 2013 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za 

pojemnik. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.7. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jest to konsekwencja wcześniej podjętej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny  Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Radny  Wiesław Muraczewski : Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma  pytań, uwag - zamykam dyskusję na projektem uchwały. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu podjęła uchwałę  

 

nr IV/31/15 w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/395/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

22 marca 2013 r. w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych 

przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania odpadów oraz wysokości cen za te usługi. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.8. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały: Zmianie ulega wzór deklaracji część 

II oraz część III o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Zmiana 

spowodowana jest zmianą stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, na której nie zamieszkują mieszkańcy a są wytwarzane odpady komunalne. 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny  Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 
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Radny Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma  pytań, uwag - zamykam dyskusję na projektem uchwały. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu /radna Apolonia Kasprzyk-

Czepielinda/  podjęła uchwałę  

nr IV/32/15 w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/397/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

22 marca 2013 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.9. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały: Przedstawiony projekt uchwały 

dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Kobierzyce kolejnej umowy najmu 

nieruchomości tj. fragmentu dz. nr 123, obręb Bielany Wrocławskie, stanowiącej mienie 

Gminy Kobierzyce, na czas oznaczony 3 lata z podmiotem, z którym wcześniej takie umowy 

były zawierane tj. Henry Kruse Sp. z o.o. 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Radny Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma  pytań, uwag - zamykam dyskusję na projektem uchwały. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

nr IV/33/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.10. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały: Przedstawiony projekt uchwały 

dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Kobierzyce kolejnej umowy najmu 



 

7 

 

części lokalu o powierzchni 20,42 m2 z przeznaczeniem do prowadzenia bufetu szkolnego w 

Gminnym Zespole Szkół w Bielanach Wrocławskich, na czas oznaczony do 3 lat z 

podmiotem z którym wcześniej taka umowa była zawarta. 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska-proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny  Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Łukasz Orfin: Ile kosztuje taki czynsz? 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Pani Skarbnik sprawdzi. 

Radny Łukasz Orfin – możemy kontynuować omawiane uchwały –pózniej pani Skarbnik udzieli mi 

takiej informacji. 

Radny Czesław Stadnik: Uzgodniliśmy, że chcemy uczulić panią dyrektor szkoły, żeby w bufecie 

były rzeczy zdrowe dla dzieci. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Pani dyrektor czuwa nad tym. Słodycze są w uzgodnieniu z 

rodzicami, nie ma napojów energetyzujących i coca-coli. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma  pytań, uwag - zamykam dyskusję na projektem uchwały. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr IV/34/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.11. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały: Jest to konsekwencja podziału sołectwa 

Królikowice – Nowiny. Treść statutu była konsultowana z mieszkańcami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska-proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny  Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych /wyszła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda/z 15 

członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr IV/35/15 w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Królikowice. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.12. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Analogicznie jak w poprzedniej uchwale. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska-proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny  Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych /wyszła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda/z 15 

członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr IV/36/15 w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Nowiny. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.13. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: W tej chwili wszystkie samorządy gmin od Kobierzyc 

aż do granicy czeskiej podejmują taką uchwałę. Samorządowcy wypowiedzieli się za wariantem 

Wrocław-Kłodzko-Boboszów a nie Wrocław-Kłodzko-Kudowa Zdrój. Ważne jest, żeby 

skonsolidować wszystkie siły na budowę tej drogi. Jest to uchwała intencyjna, żeby ten odcinek był 

ujęty w środkach unijnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska-proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Radny  Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

Na salę obrad przybył radny Dariusz Matuszewski. 

Wróciła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Myślę, że w projekcie należy umieścić rozporządzenie z 

2004 r. jeśli ono nadal obowiązuje. Czy wystarczy wpisać program? 

Radca prawny Krzysztof Kwaśniewicz: Rozporządzenie nadal obowiązuje. Można wpisać w treści 

uchwały. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Wnioskuję, żeby w treści uchwały wpisać rozporządzenie 

Rady Ministrów z dnia 15 maja 2004 r. w sprawie sieci autostrad i dróg ekspresowych (Dz. U. 

z 2004 Nr 128 poz 1334 ze zmianami.) 
 

Głosowanie wniosku radnej Kasprzyk: 

Za przyjęciem wniosku 8 osób 

Wstrzymało się od głosu 5 osób 

2 osoby nie brały udziału w głosowaniu. 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska – Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?. Nie ma pytań, uwag –zamykam dyskusję nad projektem 

uchwały. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr IV/37/15 w sprawie apelu o konieczności budowy drogi ekspresowej S8 na odcinku 

Wrocław – Kłodzko – Boboszów. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.14. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Projektant Marek Wożniak omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 
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Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny  Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt 

tej uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?. Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu 

uchwały. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” 1 osobie wstrzymującej się od głosu  podjęła uchwałę  

nr IV/38/15 w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.15. 

Specjalista d/s architektury i budownictwa. Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław  Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt 

tej uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu. Nie ma pytań, uwag – zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr IV/39/15 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Ładnej, w południowo – zachodniej części 

wsi Księginice. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.16. 

Salę obrad opuścił radny Robert Sala. 

Specjalista Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt 

tej uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu. Nie ma pytań, uwag – zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr IV/40/15 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Parkowej w północno-

wschodniej części wsi Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.17. 

Specjalista  d/s architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt 

tej uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu?. Nie ma pytań, uwag – zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr IV/41/15 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kruczej w środkowej 

części wsi Solna. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.18. 

Specjalista  ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław  Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt 

tej uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu ? Nie ma pytań, uwag – zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr IV/42/15 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Słonecznej w 

południowo-wschodniej części wsi Jaszowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.19. 

Specjalista  ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław  Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt 

tej uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu ?. Nie ma pytań, uwag – zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. 
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr IV/43/15 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr III/21/14 z dnia 

19 grudnia 2014r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Spacerowej w północno-wschodniej 

części wsi Księginice. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.20. 

Brak. 

Ad.21. 

Radny Łukasz Orfin: Czy skończono już badania geologiczne w Tyńcu nad Ślężą? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Skończono ale nie mamy jeszcze raportu. 

Radny Andrzej Krzesłowski zgłosił problem z funkcjonowaniem ośrodka zdrowia w Tyńcu Małym. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ośrodek jest w trakcie przeprowadzki, od poniedziałku 

będzie w starej szkole. 

Radny Dariusz Matuszewski: Chodzi mi o budynek w Bielanach Wrocławskich – tzw.Pekin. 

Problem polega na tym, że obok jest Biedronka, ludzie kupują i spożywają alkohol a następnie 

załatwiają się na klatkach schodowych w tym budynku. Czy można tam zrobić jakąś bramę, jakieś 

ogrodzenie? Radna Elżbieta Regulska poparła wypowiedz Radnego Dariusza Matuszewskiego. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Spotkamy się z właścicielem Biedronki, omówimy ten 

temat. 

Radny Czesław Stadnik: Na jakim etapie jest przejęcie plebanii w Kobierzycach? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Poszło pismo do księdza w tej sprawie jak również 

odnośnie przejęcia gruntów pod parkingi. 

Radny Adam Raś: Należałoby zwrócić uwagę na bałagan przy Biedronce w Kobierzycach w obrębie 

parkingu. 

Radny Adam Raś: Czy radni, którzy zasiadają w organach stowarzyszeń gminnych jak kluby 

sportowe powinni rezygnować z tej działalności żeby nie łączyć z mandatem radnego? 

Radca prawny Krzysztof Kwaśniewicz: To trzeba omówić na konkretnym przykładzie. 

Radny Krzysztof Kmiecik: Remont szkoły w Tyńcu Małym – przy kładzeniu gładzi para przenosi się 

do sal i się skrapla. Jak to jest z ogrzewaniem tych pomieszczeń? 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Ten temat został przekazany inspektorowi nadzoru i dyrektorowi  

GCKiS  Arturowi Cierczek. 

Radny Czesław Stadnik: Czy w domu pogrzebowym w Tyńcu Małym jest możliwość zrobienia 

toalety?  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Najlepiej postawić kabinę toi-toi. 

Ad.22. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Należy zwrócić uwagę na bezpieczeństwo na drodze 

Królikowice- Kobierzyce, na odcinku na, którym  rosną brzozy, zagrażają  one bezpieczeństwu. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ten temat był już poruszany i nie było zgody na 

wycinkę. 

Radny Wiesław Muraczewski: Dwa miesiące temu był skierowany monit do Starostwa 

Powiatowego o pomalowanie pasów w Wysokiej na ulicy Radosnej. Pasy zostały pomalowane, ale 

starły się, nie ma ich. Przejście jest niewidoczne. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Nie wiem jaki tam był rodzaj farby użyty, ale na pewno w 

temperaturach niskich nie maluje się farbami chemoutwardzalnymi grubowarstwowymi. Być może to 

były pasy tymczasowe. 

Radny Mariusz Przeździęk: Odnośnie tego co powiedział pan Muraczewski. Mówiliśmy o tym 

garbie, że on jest tam trochę za wysoki i przed tym garbem trzeba się praktycznie zatrzymać. Ja mam 

zamiar udać się tam z niwelatorem i zmierzyć to bo tam moim zdaniem jest około dwudziestu kilku 

centymetrów a może nawet trzydziestu, dlatego zastanowiłbym się nad malowaniem zanim nie 

stwierdzimy w ogóle czy to jest prawidłowo. 

Radny Wiesław Muraczewski: 10-11 cm ma ten próg. Mierzyłem po ostatniej sesji. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: To jest przejście wyniesione a nie garb. Albo robimy takie przejście 

albo nie.  

Radny Czesław Stadnik: Tam jest ograniczenie 30 km/h czyli trzeba się faktycznie zatrzymać. 

Radny Adam Raś: Mostek Cieszyce – Dobkowice. Mostek przez rzekę Sławkę na samym zakręcie 

grozi zawaleniem. Moja sugestia jest taka, żeby mostek naprawić. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Wyślemy tam kogoś w celu oględzin. 

Radny Łukasz Orfin: Chodzi mi o dostosowanie pasów na drodze nr 8 do istniejących przystanków. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Proponuję spotkanie po sesji u pana Piotra Ligasa – sprawdzimy to. 

Radna Iwona Rzepka: Chciałam zapytać o sklep w Magnicach, problem, który zgłaszałam na 

poprzedniej sesji – czy była tam jakaś konfrontacja? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Przekazaliśmy sprawę Gminnej Komisji 

Przeciwdziałania Alkoholizmowi. Sprawdzimy czy zajęła się tematem. 

Radny Mariusz Przezdzięk: Plac zabaw w Wysokiej we wschodniej części - tam jest planowany w 

przyszłości remont tej ulicy Jeżynowej. W tej chwili to wygląda tak, że dzieci idąc na plac zabaw 

brodzą w błocie. Tam jest szlaka, kałuże pełne czarnej brei, powiem szczerze że mieszkańcy na 

własny koszt wyremontowali odcinek przejścia. Apel do pana wójta żeby w jakiś sposób to rozwiązać. 

Nasypać choćby cienką warstwę tłucznia, utwardzić to. Druga sprawa- droga powiatowa, ulica 
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Radosna, która idzie do ulicy Ołtaszyńskiej – tam  nie ma namalowanych pasów skrajni od prawej 

strony. Jest jakby zatoczka – zjazdy i wjazdy na osiedle. Ludzie nie wiedzą jak się tam zachować. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Proszę o rozmowę w tych sprawach z panem  Piotrem Ligasem. 

Ad.23. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przedstawiła komunikaty; 

1. Kolejna sesja Rady Gminy odbędzie się 27 lutego br. O godz.9.00 

2. Dziękuję Państwu Radnym za terminowe złożenie Oświadczeń majątkowych , przekazaliśmy je  

   do właściwego Urzędu Skarbowego, 

3. Przewodnicząca Rady Gminy  pełni dyżury w I i III środę każdego miesiąca w godzinach 13.15-

15.15, od razu podam numer telefonu służbowego: 798-740-461. 

4.W poniedziałek 19 stycznia odbyło się szkolenie w RIO, w którym wziął udział radny Jarosław 

Zawisza, radna Iwona Rzepka i moja osoba.. Szkolenie było bardzo ciekawe, materiały ze szkolenia 

będą przesłane do Biura Rady- do wglądu Państwu Radnym. 

Ad.24. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Zamykam  posiedzenie IV  Sesji Rady Gminy. 

Liczba załączników:  3 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20150121. 

 

 

Protokołowała:                                                                               Przewodnicząca Rady Gminy:  

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                    Elżbieta Regulska 

 

 

 


